
POGOVOR
Z MILO KAČIČ

Igra in
verzi

Z Milo Kačič. dramsko igral-
ko, ki je najbrže ni potrebno
posebej predstavtjati, smo se
pogovarjali v Piranu, kjer pre-
življa poletje.

Kolfko čaaa ste te upokojena?

"Mislim, da je preteklo že
dvanajst let. Takrat so se mi
nabrata leta za -penzijon-. v
ospredju pa je bilo tudi vpraia-
nje prevelikega števila žensk v
igralskem ansamblu. Tb vpra-
šanje, kot mi je znano, je še
vedno v ospredju in če računa-
te. da je letno v teatru šest pre-
mier. igralk pa dvajset ali čez,
dela torej ni vedno za vse.«

Večkrat vas vidlmo, ozlroma
poaluiamo na televiziji In ra-
diu, pa vseeno ae mi zdl, da bl
va* radf ie večkrat?

»Na filmu, televiziji in radiu
sodelujem pač tolikokrat, koli-
korkrat sem povabljona. Zakaj
ne sodelujem vei, tega ne
spraSujte mene, vprašajte na
primer tiste na TVJ«.

Kollko vlog ste odigraU v
gledallšču, all ste s/ /tti fcda/
tudl lahko zblrall In all ja oatm-
la katera od tlstlh, kl »te //h
ietett igrati, neodlgrana?

Vlog nisem nikoli štela. Ko
sem leta 1976 praznovala 30 let
odrskega dela, so izračunali,
da sem do takrat nastopila v
4.000 predstavah. To najbrie ni
malo. Nobene vloge si nisem
nikoli izbirala. pač nisem imela
nobene možnosti. O tem, kate-
ra vloga je bila moja neuresni-
čena želja, pa ne bi želela govo-
riti, saj je od tedaj že precej
dolgo.*

Klko pa •pre/emafe svofe
vtoge na Hlmu In na televlzljl?

Tudi teh nasfopovje bilo pre-
cej. Predvsem rada se spomi-
njam nekaterih filmskih, Se po-
sebej pa vloge v filmu »To so
gadje: za katero sem prejela
tudi zlato areno za najboljšo
stransko vlogo. No, sicerpa naj
<Se povem. da sebe na televiziji
oziroma filmu nikoli ne gledam.
Zakaj? Je pač tako.*
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Še obitkujotB gledaUiče,
kako gladata na tedanj* upri-
zoiitve?

"O, imam pripombe. Prvo kar
me strašansko moti je to, zakaj
sedaj v gledališčih tako »r/ove-
/o« - mislim na t/sto vpitje med
celotno predstavo, ne tisto, kar
vloga sicer zahteva. Drugo pa
tisto večno slačenje, kar po
moje tudi ni vedno na mestu«

Zaradi vlog, ki fih odUkulejo
humorne a žlvljenjske resnlce,
vas lludje radl gledajo. Kako
pa v vsakdan/em Uvljenju?

» Vese/a sem srečanj z Ijudmi,
nemalokrat me ustavijo, kaj
vprašajo - predvsem starejši,
tisti iz moje generacije, no pa
tudi otroci me poklidejo. Ti so
tako prisrčni-

Plšete tudl peaml In z tmpe-
hom ste JUi nekaj tudl Izdall?

»Resje. Pisati sem začela ne-
kako s šestnajstimi leti. inten-
zivneje po vojni. Slovenskemu
knjižnemu zavodu sem prve
pesmi poslala v objavo leta
1947, objavljene pa so bile leta
1951. Bile so to Ijubezenske
meditativne pesmi. No, čez de-
set tet je izšla pri Cankarjevi
založbi zbirka Neodposlanih
pesmi. ki so bile 1974 ponatis-
njone. Tretja zbirka pesmi fzbor'
najboljših pesmi i> dosedanjih
zbirk in nekaj novih zraven) pa
sedaj čaka na izdajo. -
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